

Ref : ADM/WMCC/LMN/2026/25

: المرجع

Date : 14/07/2026

: التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين  
البحريين في أبوظبي

Subject : Marine Soil Investigation

الموضوع : أعمال فحص التربة البحرية

Location : Mangrove Village Waterfront, Abu Dhabi

الموقع : الواجهة البحرية لقرية القرم، أبوظبي

With reference to Local Marine Notice No ADM/WMCC/LMN/2026/7 issued on 5 June 2026 regarding the "Dredging, Reclamation and Marine Works", please be advised that Marine Soil Investigation will be conducted in the Mangrove Village Waterfront, Abu Dhabi, starting from 14/07/2026 at 06:00 AM until 13/10/2026 at 06:00 PM.

بالإشارة إلى النشرة المحلية رقم ADM/WMCC/LMN/2026/7 الصادرة بتاريخ 5 يونيو 2026، بشأن "أعمال حفر وردم وأعمال بحرية"، نحيطكم علماً بأنه سيتم إجراء أعمال فحص للتربة البحرية في الواجهة البحرية لقرية القرم في أبوظبي، اعتباراً من 2026/7/14 في تمام الساعة 6 مساءً.

The illustrative map and location coordinates are hereby attached for your kind reference.

يرجى الاطلاع على الخريطة التوضيحية وإحداثيات الموقع المرفقة بهذه النشرة.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with the team:

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع فريق المشروع:

Mr. Stavros Papadopoulos - Mobile No: 0564172883

السيد/ ستافروس بابادوبولوس، هاتف متحرك رقم: 0564172883

Mr. Renjith Raju - Mobile No: 0508955141

السيد/ رينجيث راجو، هاتف متحرك رقم: 0508955141

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions, follow the marked channels, and stay well clear from the dredging and marine works area and take all the necessary precautions.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي الحيطه والحذر، والإبحار ضمن القنوات المحددة بالعلامات اللازمة والبقاء بعيداً عن منطقة الحفر والأعمال البحرية واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.



مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية

Waterway Monitoring and Control Center



## الخرائط التوضيحية والإحداثيات

### Illustrative Maps & Coordinates

